
PROTOKÓŁ Nr XXIV/13
z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 stycznia 2013 roku
o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

Otwarcia sesji o godz. 900  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Pan 
Maciej Jagodziński. Pan Przewodniczący powitał Radnych, a w ich imieniu:
- Burmistrza Bojanowa Pana Józefa Zutera, 
- Zastępcę Burmistrza Bojanowa Pana Ryszarda Drozdowskiego,
- Skarbnika Bojanowa Panią Mirosławę Zamelską,
- Sołtysów Gminy Bojanowo,
- Przedstawiciela Zarządu Osiedla Bojanowo,
- Pracowników Urzędu Miejskiego w Bojanowie,
- Kierowników jednostek organizacyjnych gminy,
- Zaproszonych kierowników lokalnych zakładów pracy,
- przedstawicieli lokalnej prasy.
Jednocześnie  Pan  Maciej  Jagodziński  usprawiedliwił  nieobecnych  na  sesji  Radnych 
powiatowych  z  gminy  Bojanowo  z  powodu  ich  uczestnictwa  w  dniu  dzisiejszym  na 
posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  Powiatu  Rawickiego  w  Starostwie  Powiatowym  
w Rawiczu.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Po przywitaniu  wszystkich  przybyłych  na XXIV Sesję Rady Miejskiej  w Bojanowie,  Pan 
Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy piętnastoosobowy skład Rady w sesji uczestniczy 
9 Radnych (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Janowicz Leszek, Kazior Maciej, Lis Halina,  
Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław), co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej.

Pan  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  porządek  obrad 
dzisiejszej  sesji  Państwo  Radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniami  na  sesję.  Następnie  Pan 
Maciej Jagodziński zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje zmian?
W związku z tym, iż do przesłanego Państwu Radnym porządku obrad uwag i wniosków nie 
wniesiono, Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił porządek XXIV Sesji 
Rady Miejskiej w Bojanowie:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad XXIV Sesji Rady miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXIII/12 z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2012 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
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7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej,
2) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Gościejewicach, 
3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego nr 4 

położonego w Bojanowie przy l. 17 Stycznia,
4) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Bojanowo.

8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Po odczytaniu porządku obrad,  przystąpiono do jego głosowania.  Za przyjęciem porządku 
obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie głosowali wszyscy obecni na sesji Radni - 9 
„za”  (nieobecni:  Bartkowiak  Jarosław,  Janowicz  Leszek,  Kazior  Maciej,  Lis  Halina,  
Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław).

Po głosowaniu przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów porządku obrad. 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokółu Nr XXIII/12 z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2012 roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji nr XXIII/12 z dnia 21 grudnia 2012 roku nie  
wniesiono  żadnych  uwag  pisemnych  i  ustnych  Przewodniczący  obrad  zaproponował,  aby 
powyższy protokół przyjąć bez odczytywania.
Za propozycją Pan Macieja Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na sesji Radni - 10 „za” 
(nieobecni:  Janowicz  Leszek,  Kazior  Maciej,  Lis  Halina,  Szczepaniak  Ewa,  Tomiczak  
Stanisław; spóźniony - Bartkowiak Jarosław), w związku z powyższym Protokół Nr XXIII/12 

z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2012 roku przyjęto pozytywnie bez odczytywania. 

Do pkt. 4. Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał Pan Radny Jan Kubis. Pan Radny poruszył kwestię odśnieżania. 
Zwrócił się do Pana Burmistrza z pytaniem, dlaczego dopiero w późnych godzinach rannych 
wyjeżdżają pługi odśnieżać drogi gminne (idąc na sesję przed godziną 900 nie była odśnieżona 
ul. Mylna, ul. Półwiejska i ul. 17 Stycznia) oraz czy był sens odśnieżania dróg w czwartek 
późnym wieczorem?
Następnie  Pan  Radny  Jan  Kubis  zapytał,  kto  odpowiada  za  odśnieżanie  chodnika  przy 
Restauracji „Centralnej”?

Następnie  głos  zabrał  Pan  Radny  Zygmunt  Maćkowiak,  który  zapytał  o  ilość  odpadów 
komunalnych zebranych z terenu naszej gminy przypadającą na jednego mieszkańca i o ilość 
odpadów komunalnych, jaką wyliczył Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego 
do kalkulacji (chodzi o porównanie powyższych danych)?

Ostatnią  osobą,  która  zajęła  głos  w tym punkcie  porządku sesji  był  Pan Radny Jarosław 
Bartkowiak, który zapytał cyt. „czy w bieżącym roku będą odkrzaczane rowy”?
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Do pkt. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował  zebranych  o  działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym od dnia 21 grudnia 2012 roku do dnia 28 stycznia 
2013 roku. Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa Radnych do przedstawionego sprawozdania, 
Pan  Maciej  Jagodziński  podziękował  wszystkim  sołtysom  gminy  Bojanowo  
i Państwu Radnym za zaangażowanie w zbieraniu podpisów na listach Stowarzyszenia Nasz 
Dom. Pan Przewodniczący poinformował, że zebrano ok. jednego tysiąca podpisów.

Do  pkt.  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  
i o wydanych zarządzeniach. 

Pan Burmistrz Józef Zuter poinformował zebranych, iż od daty ostatniej sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie, tj. od dnia 21 grudnia 2012 roku wydał następujące zarządzenia:

1) Zarządzenie Nr 200/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 grudnia 2012 roku w sprawie 
zmian budżetu na 2012 rok,

2) Zarządzenie Nr 201/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 9 stycznia 2013 roku w sprawie 
planu finansowego zadań zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2013 rok,

3) Zarządzenie Nr 202/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 stycznia 2013 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 
położonej w Gołaszynie oznaczonej jako działka ew. nr 657,

4) Zarządzenie Nr 203/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 stycznia 2013 roku w sprawie 
ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadania  publicznego  w zakresie 
wspierania i upowszechniania kultury fizycznej,

5) Zarządzenie Nr 204/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 stycznia 2013 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  stawu  położonego  na  terenie  wsi 
Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 303,

6) Zarządzenie Nr 205/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 stycznia 2013 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  stawu  położonego  na  terenie  wsi 
Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 304. 

Uzupełniając  informację,  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  przetarg  na  sprzedaż  nieruchomości 
niezabudowanej  położonej  w  Gołaszynie  oznaczonej  jako  działka  ew.  nr  657  został 
rozstrzygnięty. Nie doszedł natomiast do skutku przetarg na dzierżawę stawu położonego na 
terenie wsi Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 303 oraz przetarg na dzierżawę stawu 
położonego na terenie wsi Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 304 z powodu braku 
chętnych  osób do wzięcia  udziału  w wyżej  wymienionych  przetargach.  Jednocześnie  Pan 
Burmistrz poinformował, że wspomniane przetargi odbędą się w terminie późniejszym. 

Do  przedstawionych  zarządzeń  Państwo  radni  uwag  i  pytań  nie  zgłosili,  w  związku  
z powyższym Pan Józef Zuter zapoznał uczestników sesji z reprezentacją Gminy w okresie 
międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Uzupełniając  informację  o  reprezentacji  w  okresie  międzysesyjnym,  Pan  Burmistrz 
poinformował, że w trakcie spotkania w dniu 2 stycznia br. z nowym właścicielem browaru 
w Bojanowie i Prezesem Browaru Ciechan, skontaktował się z Panią Dyrektor Enea Operator 
z Leszna w sprawie przyspieszenia formalności  związanych z dostawą prądu do browaru. 
Jednocześnie Pan Burmistrz poinformował, że w dalszym ciągu będą trwały prace związane 
z uruchomieniem linii produkcyjnej i rozbudową słodowni.

Następnie  Pan  Józef  Zuter  uzupełniając  informację  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym, 
poinformował Państwa Radnych, że w miesiącu styczniu brał również udział w spotkaniu  
z  przewoźnikiem PKS w Lesznie  w sprawie  uruchomienia  nowej  linii  na  trasie  Sowiny-
Bojanowo.  Wspomniana  linia  zostanie  reaktywowana  od  1  lutego  br.  pod  warunkiem 
odpowiedniej  liczby  chętnych  uczniów.  Pan  Burmistrz  poinformował,  że  wspomniany 
przewoźnik  wystąpił  już  z  wnioskiem o  wydanie  zezwolenia  na  przewóz  osób  na  trasie 
Bojanowo-Sowiny i  że gdyby nowa trasa linii  obejmowała również teren innych gmin,  to 
przewoźnik musiałby powyższy wniosek złożyć również to tychże gmin. 

Uzupełniając kolejną informację, Pan Józef Zuter poinformował, że w dniu 23 stycznia br. 
brał udział w uroczystości pogrzebowej Pana Henryka Juskowiaka, którego przedsiębiorstwo 
przez wiele lat zajmowało się na terenie gminy Bojanowo budową kanalizacji sanitarnej. Był 
to  człowiek  niezwykły,  a  świadczyć  o  tym  może  liczba  osób  uczestniczących  
w uroczystościach  pogrzebowych,  liczba  wystawionych  sztandarów i  liczba  zamówionych 
intencji mszalnych za duszę zmarłego. 
Pan Burmistrz poprosił wszystkich uczestników sesji o powstanie i uczczenie minutą ciszy 
pamięci Ś.P. Zmarłego. 

Na zakończenie przedstawiania informacji o pracy w okresie międzysesyjnym, Pan Burmistrz 
poinformował, że w bieżącym miesiącu byli wzywani rodzice (opiekunowie) uczniów, którzy 
nie realizują obowiązku szkolnego. Pan Józef Zuter zaznaczył, że zatrważające jest podejście 
i stosunek powyższych rodziców (opiekunów), którzy tłumaczyli nieobecność swoich dzieci 
(uczniów) na zajęciach szkolnych tym, że muszą się ich podopieczni wyspać. Pan Burmistrz 
dodał,  że  liczba  wezwanych  rodziców  (opiekunów)  w  porównaniu  do  roku  ubiegłego 
znacznie wzrosła (z 4-5 do 10) i że na 10 wezwanych - dwóch rodziców (opiekunów) się nie 
wstawiło. 
Pan Józef Zuter wyjaśnił,  że uczniowie mają szansę poprawy do końca lutego br. i  jeżeli 
sytuacja się nie poprawi to zostaną nałożone na rodziców (opiekunów) sankcje pieniężne  
i zostanie odebrane stypendium szkolne. 

Do reprezentacji w okresie międzysesyjnym uwag Państwo radni nie wnieśli. 

Następnie  głos  zabrała  Pani  Sabina  Szlachetka-Andresz  -  Kierownik  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w  Bojanowie.  Pani  Kierownik  poinformowała,  że  otrzymała  pismo  
z Wielkopolskiego Urzędu Wielkopolskiego z Poznania w sprawie przeprowadzenia badania 
liczby osób bezdomnych na terenie gminy w nocy z 7/8 lutego br. w celu ustalenia liczby 
osób bezdomnych w placówkach oraz miejscach niemieszkalnych. Pani Sabina Szlachetka-
Andersz  poinformowała,  że  powyższe  badanie  przeprowadzi  z  pracownikami  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Bojanowie na terenie miasta Bojanowo, pozostały teren gminy nie jest 
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w  stanie  przeprowadzić  w  ciągu  wspomnianej  nocy.  W  związku  z  powyższym,  Pani 
Kierownik zwróciła  się z prośbą do Państwa sołtysów o zwrócenie uwagi,  czy na terenie 
danego sołectwa przebywają osoby bezdomne i w przypadku stwierdzenia obecności takich 
osób, poprosiła o kontakt z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Na zakończenie,  w omawianym punkcie porządku sesji, Pan Burmistrz dodał, że tematem 
najbliższej narady z sołtysami będzie kwestia m.in.  możliwości zagospodarowania folii po 
nawozach.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości   
niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej,

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była  przedmiotem obrad  Komisji  Stałych  Rady Miejskiej  w Bojanowie w dniu  
22  stycznia  br.  i  komisje  zaopiniowały  projekt  uchwały  pozytywnie.  Nie  było  uwag  
i zastrzeżeń do uchwały w związku z powyższym Pan Maciej Jagodziński przedstawił projekt 
uchwały.  Pytań  nie  było.  Przystąpiono  do  głosowania.  Za  podjęciem  uchwały  głosowali 
wszyscy obecni na sesji Radni - 10 „za”  (nieobecni:  Janowicz Leszek, Kazior Maciej, Lis  
Halina, Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie wyrażenia 
zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  
w Golinie Wielkiej stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

2) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości   
niezabudowanej położonej w Gościejewicach,

Projekt  powyższej  uchwały również został  przedstawiony na posiedzeniu  Komisji  Stałych 
Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 22 stycznia br. i komisje zaopiniowany projekt uchwały 
pozytywnie.  Nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  w  związku  z  powyższym 
Przewodniczący Pan Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. Za 
podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  niezabudowanej 
położonej w Gościejewicach, głosowali wszyscy obecni na sesji radni - 10 „za” (nieobecni: 
Janowicz Leszek, Kazior Maciej, Lis Halina, Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław).
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

3) wyrażenia  zgody  na sprzedaż  w formie  przetargowej  lokalu  użytkowego nr  4   
położonego w Bojanowie przy ulicy 17 Stycznia,
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Pan  Maciej Jagodziński poinformował,  że projekt uchwały był  omawiany na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 22 stycznia br. i komisje zaopiniowany 
projekt  uchwały  pozytywnie.  W  związku  z  brakiem  pytań  ze  strony  Państwa  Radnych, 
Przewodniczący  przystąpił  do  odczytywania  projektu  uchwały  i  zarządził  głosowanie.  Za 
podjęciem uchwały głosowali  wszyscy obecni na sesji Radni - „10”  (nieobecni:  Janowicz  
Leszek, Kazior Maciej, Lis Halina, Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego nr 4 położonego w Bojanowie 
przy ulicy 17 Stycznia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

4) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Bojanowo.  

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 22 
stycznia br. 
Na posiedzeniu Komisji były zadawane pytania i zgłoszone zostały uwagi w zakresie treści 
pisowni samego projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Bojanowo. Pan Burmistrz,  Pan Zastępca Burmistrza i Pani Ewelina Zmuda 
szczegółowo wyjaśniali i odpowiadali na wszelkie pytania zadane przez Państwa Radnych. 
Pan  Maciej  Jagodziński  poinformował,  że  wspomniane  paragrafy  (punkty)  zostały 
poprawione i zapytał czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia?

Głos  zabrał  Pan  Burmistrz  Józef  Zuter,  który  dodał,  że  w  miniony  piątek  tj.  w  dniu  
25  stycznia  br.  odbyło  się  spotkanie  dyskusyjne  Komunalnego  Związku  Gmin  Regionu 
Leszczyńskiego  w  Lesznie,  na  którym  były  poruszane  kwestie  m.in.  wysokości  opłat  za 
odpady komunalne  uzależnione  od liczby osób zamieszkałych,  przebywających  na terenie 
danej  nieruchomości.  Pan Burmistrz  przypomniał,  że  w dniu posiedzenia Komisji  Stałych 
Rady Miejskiej poinformował, że są propozycje następujących stawek:
- za jednego mieszkańca w wysokości 18 zł za niesegregowane odpady komunalne,
- za jednego mieszkańca w wysokości 10 zł za segregowane odpady komunalne. 
Na wspomnianym posiedzeniu w dniu 25 stycznia br. powyższe stawki uległy zmianie i tak za 
jednego mieszkańca będzie opłata w wysokości: 15 zł -za niesegregowane odpady komunalne 
i 9 zł -za segregowane odpady komunalne.
Została również poruszona kwestia rodzin wielodzietnych, gdzie miesięczne koszty związane 
z wywozem śmieci byłyby znaczne. Ustalono, że za czwarte dziecko i następne nie będzie 
naliczana opłata (opłata będzie naliczana tylko za trójkę pierwszych dzieci).

Po wypowiedzi  Pan Burmistrza,  głos  zabrał  Pan Radny Dariusz  Sikora,  który zapytał  do 
ukończenia którego wieku dziecka nie będzie obowiązywać opłata za odpady komunalne  
(w przypadku rodzin wielodzietnych - za czwarte i następne dziecko)? 
Pan Józef Zuter poinformował,  że będzie w stanie odpowiedzieć na powyższe pytanie po 
posiedzeniu Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego w dniu 30 stycznia br.

Następne głos zabrał Pan Radny Jan Kubis. Zwrócił się do Pana Burmistrza z zapytaniem, czy 
na wspomnianym spotkaniu w dniu 25 stycznia br.  była  poruszana kwestia  potwierdzeń,  
o które pytał na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w dniu 22 stycznia br.?
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Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  jeżeli  w  deklaracji  o  wysokości  opłat  za  gospodarowanie 
odpadami  komunalnymi  właściciel  nieruchomości  oświadczy,  że  będzie  oddawał  odpady 
komunalne  segregowane,  a  odbiorca  odpadów  będzie  miał  zastrzeżenia  co  do  oddanych 
odpadów,  to  odbiorca,  powyższy  fakt  zgłosi  Komunalnemu  Związkowi  Gmin  Regionu 
Leszczyńskiemu i w dalszej części to KZGRL będzie przeprowadzał rozmowy z właścicielem 
nieruchomości. 
Więcej  pytań  nie  było.  Następnie  Pan  Przewodniczący  zapytał,  czy  istnieje  konieczność 
przeczytania całej treści uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Bojanowo? W związku z odpowiedzią negatywną przez Państwa Radnych, Pan 
Maciej Jagodziński odczytał tylko rozdziały i zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Bojanowo głosowali 
wszyscy obecni Radni - 10 „za”  (nieobecni:  Janowicz Leszek, Kazior Maciej,  Lis Halina,  
Szczepaniak Ewa, Tomiczak Stanisław).
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Do pytania Pana Radnego Jana Kubisa w kwestii odśnieżania dróg gminnych ustosunkował 
się wezwany na sesję Pan Henryk Adamczyk- inspektor ds. dróg publicznych, energetyki  
i zamówień publicznych. 
Pan Adamczyk poinformował, że zastrzeżenia w kwestii odśnieżania dróg w wiosce Gołaszyn 
nie  docierały do Pana Burmistrza.  Pan inspektor  zwrócił  się  z  prośbą,  aby na  przyszłość 
wszelkie zastrzeżenia i uwagi zgłaszać telefonicznie.
Sołtys  wsi  Gołaszyn,  Pan  Stanisław  Gasik  ustosunkował  się  do  przedmówcy  
i  zaznaczył,  żeby  więcej  kontaktować  się  z  sołtysami.  Ponadto  Pan Sołtys  dodał,  że  nie 
napadała taka ilość śniegu, żeby drogi były nieprzejezdne. 
Następnie Pan Burmistrz wyjaśnił, że to dany podmiot odpowiedzialny za odśnieżanie danego 
odcinka  dróg decyduje  o której  godzinie  wyjechać  i  jaką kolejność odśnieżania  przyjąć,  
a  pierwszą  osobą  do  kontaktu  w  przypadku  stwierdzenia  zastrzeżeń  i  uwag  jest  sołtys. 
Jednocześnie Pan Józef Zuter zaznaczył, że wszystkie ulice były odśnieżane, ale z wiadomych 
przyczyn nie wszystkie w jednym czasie.  
Po  wyjaśnieniach  Pana  Burmistrza,  ponownie  głos  zabrał  Pan  Henryk  Adamczyk,  który 
stwierdził,  że  zimowe  utrzymanie  dróg  jest  jedną  z  najlepszych  form  utrzymania 
przejezdnych dróg w sezonie zimowym, gdyż koordynacją odśnieżania kierują sołtysi danej 
wsi  wraz  z  podmiotami  odpowiedzialnymi  za  ich  odśnieżanie.  Kwestia  dotyczy 
odpowiedniego  wyczulenia  i  skoordynowania.  Ponadto  Pan  inspektor  dodał,  że  z  wioski 
Gościejewice, Sowiny, Kawcze nikt nie zgłaszał uwag i zastrzeżeń.
Ustosunkowując się do rozmówcy, Pan Radny Jan Kubis stwierdził, że odśnieżanie jest za 
późno  wykonywane,  nie  w  terminie.  Ponadto  Pan  Radny  zaznaczył,  że  to  on  był 
pomysłodawcą rozwiązania kwestii zimowego utrzymania dróg.
W związku z toczącą się dyskusją głos zabrał również Pan Radny Zygmunt Maćkowiak, który 
zapytał, kto decyduje jaka osoba ma wyjechać z pługiem?
Na  zapytanie  Pana  Radnego  Maćkowiaka,  odpowiedzi  udzielił  Pan  Józef  Zuter,  który 
wyjaśnił, że decyduje o tym sołtys danej wioski.
Następnie  głos  zabrała  Pani  Wieńczysława  Barteczka,  która  wyraziła  słowa zadowolenia  
w  kwestii  zimowego  utrzymania  dróg.  Pani  Sołtys  poinformowała,  że  Wydartowo  I  jest 
specyficzną  wioską,  gdyż  w  trakcie  sezonu  zimowego  na  drogę  do  Wydartowa  I  jest 
nawiewany śnieg z pól, co niewątpliwie znacznie utrudnia utrzymanie drogi dojazdowej.
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Słowa zadowolenia w kwestii zimowego utrzymania dróg wyraził również Pan Radny i Sołtys 
Władysław Szalkowski. Zdaniem Pana Szalkowskiego przyjęte rozwiązanie jest bardzo dobre 
i  sołtys  powinien  obserwować  warunki  pogodowe  i  w  razie  konieczności,  nawet  we 
wczesnych godzinach rannych zaalarmować podmiot, żeby zaczął odśnieżać.
W odpowiedzi  na drugie pytanie  Radnego Jana  Kubisa,  Pan Burmistrz  poinformował,  że 
fizycznie  nie  ma  właściciela,  który  jest  odpowiedzialny  za  odśnieżanie  chodnika  przy 
Restauracji „Centralnej”, widnieje on tylko w dokumentacji. 
Na wyżej wymienioną odpowiedź, Pan Jan Kubis zaproponował, żeby właściciela obciążyć 
kosztami za odśnieżanie. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że mandat mógłby zostać wystawiony przez Policję, ale mija się to 
z celem, ponieważ nie zostanie on uregulowany przez właściciela. Jeżeli Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie nie odśnieżyłby chodnika to mogłoby dojść do 
sytuacji, że przechodzień mógłby np. złamać nogę i wtedy też by odpowiadał za powyższe 
zdarzenie.  

Do pytania Pana Radnego Zygmunta Maćkowiaka w kwestii ilości odpadów komunalnych 
zebranych z terenu naszej  gminy przypadającą  na jednego mieszkańca  a  ilością  odpadów 
komunalnych,  jaką  wyliczył  Komunalny  Związek  Gmin  Regionu  Leszczyńskiego, 
ustosunkował się Pan Burmistrz, który poinformował, że powyższe dane przygotuje. 
Jeżeli chodzi o ilość zebranych odpadów komunalnych a ilość, ile powinno być zebrane, Pan 
Józef  Zuter  wyjaśnił,  że  w  2011  roku  zebraliśmy  w  granicach  50%  -  60%  odpadów 
komunalnych  tego,  co  powinniśmy  zebrać.  Reasumując  w  2011  roku  ilość  odpadów 
komunalnych zebranych z terenu gminy Bojanowo wyniosła 1183,66 Mg.

W odpowiedzi na ostatnie pytanie zadane przez Pana Radnego Jarosława Bartkowiaka, Pan 
Burmistrz  poinformował,  że odkrzaczanie rowów w bieżącym roku będzie uzależnione od 
dwóch czynników:
1) czy zostaną zatrudnieni pracownicy interwencyjni,
2) ile środków finansowych wydamy na zimowe utrzymanie  dróg i  ile środków zostanie  
z powyższego celu.

Do pkt. 9. Wolne głosy i wnioski.

Jako  pierwszy  głos  zabrał  Pan  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,  który 
poinformował, że kolejna XXV sesja odbędzie się w dniu 26 lutego br. 

Kolejną osobą, która zajęła głos w tym punkcie porządku obrad była Pani Agnieszka Sikora- 
Dyrektor Przedszkola w Bojanowie. 
Pani Dyrektor poinformowała, że razem z Radą Pedagogiczną przygotowuje z okazji Dnia 
Dziecka  przedsięwzięcie  czytania  wierszy  dla  dzieci  z  udziałem  dorosłych.  Wobec 
powyższego Pani Sikora zwróciła się do chętnych Państwa Radnych o udział w powyższym 
przedsięwzięciu. 
Następnie Pani Dyrektor Przedszkola w Bojanowie poinformowała, że w dniu 26 stycznia br. 
odbyła się Zabawa Karnawałowa, z której dochód w całości zostanie przeznaczony na cele 
statutowe Stowarzyszenia Rodzin oraz Przyjaciół Dzieci i Osób Niepełnosprawnych „Razem 
Raźniej w Bojanowie”. Zebrano kwotę w wysokości ok. 8 tysięcy złotych. 
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Jako ostatni głos zabrał Pan Edward Gurdak - Sołtys wsi Pakówka, który zgłosił przypadek 
wandalizmu. Pan Gurdak poinformował, że na drodze Trzebosz-Pakówka został zniszczony 
znak ostrzegawczy „ostry zakręt w prawo”, który stał tylko tydzień. 

Więcej wolnych głosów i wniosków nie było. 

Do pkt. 10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 
dziękując wszystkim za przybycie zakończył XXIV Sesję o godz. 1010. 

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej
Justyna Wolsztyniak Maciej Jagodziński
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